
 

   
  

 

 

 

 
 

 

 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Fysiek Domein en Middelen van 5 maart 2019 

 
Aanwezigen 

Raadsleden/ duoleden: De heren J.N. de la Mar (PW), W. Beets (PW), G.J. Ballast (CDA),  
D.H. Simonides (CDA), H.A. Jansen (PvdA), A. Fopma (PvdA), K. Molenkamp (DSSW/ SW), H.C.R. Proost (GB) 
en J.H. Bruursema (GB) en de dames G. Kiers (DSSW/SW), S. Hornstra (VVD) en C.N.G. Starke (VVD) 

Collegeleden: de wethouders W.J.N.M. de Jong en J.Y.A. De Haas 

Medewerkers ambtelijke organisatie: Mevrouw Poelman - Bouma 

Externen: -- 

 
 
Afwezigen (m.k.) 

De heer Van de Kasteelen (PW) 

 
 

Voorzitter: Mevrouw J.W. Mones - Kassies 
Griffier:  Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra 

 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van de heer Van de Kastelleen. Hij wordt 
vervangen door de heer De la Mar. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
2. Vaststellen agenda en vergaderorde 

De agenda wordt conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
3. Vragen halfuur inwoners 

Er hebben zich geen inwoners gemeld om gebruik te maken van het vragen halfuur voor inwoners. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
4. Verslag van de commissievergadering d.d.  5 februari 2019 + toezeggingenlijst  

Naar aanleiding van de rondvraag van de heer Simonides over sanering asbestdaken vraagt de heer Beets 
het college de commissie snel op de hoogte te brengen van de laatste ontwikkelingen. Volgens wethouder 
De Jong kan op dit moment er nog geen concreet antwoord worden geven. Hij wil hier een volgende keer op 
terug komen.  
 
Naar aanleiding van de toezeggingenlijst vraagt de heer Fopma naar de stand van zaken wat betreft het 
betrekken van de LTO bij het proces over de lelieteelt (toezegging nr. 7). Wethouder De Jong geeft aan 
momenteel in gesprek te zijn met de telers en bewoners. Het betrekken van de LTO hierbij is nog niet 
geconcretiseerd, maar hij heeft het voornemen om voor het zomerreces de LTO hierbij te betrekken. 
 
Wat betreft de toezegging over hoe de voertuigbezetting er in Westerveld uit ziet (toezegging nr. 2), is 
volgens de heer Bruursema mondeling voldoende beantwoord en kan volgens hem derhalve van de 
toezeggingenlijst af.  
 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=608353
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=608353
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=790649


Het verslag van de commissievergadering d.d. 5 februari 2019 en toezeggingenlijst worden conform 
vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 

5. Rondvraag 

Onderwerp: Kwaliteit en prijs van ons drinkwater 
De heer Beets (Progressief Westerveld) 

Vragen  
1. Is het college, net als de fractie van Progressief Westerveld, geschrokken van het feit dat één van de 

kostbaarste bezittingen, de voorraad schoon drinkwater voor de toekomst, zo vervuild raakt? 
2. Is het college met de fractie van Progressief Westerveld van mening dat de gemeente hier een taak 

heeft om zowel met het oog op de gezondheid van haar burgers als met het oog op de blijvende 
betaalbaarheid van ons drinkwater de oorzaak zo voortvarend mogelijk bij de bron aan te pakken? 

3. Vindt het college het met de fractie van Progressief Westerveld urgent om zo spoedig mogelijk met 
de WMD in overleg te gaan om inzicht in alle feiten en kosten te krijgen en te vernemen wat de 
WMD als oplossingsrichting ziet? 

4. Is het college van plan om, in samenspraak met de andere Drentse gemeenten en aandeelhouders 
en boerenorganisaties te onderzoeken wat noodzakelijk is om deze vervuiling op zo kort mogelijke 
termijn te stoppen. 

5. Denkt het college dat de initiatieven van provincie, waterbedrijven en LTO , zoals “boeren voor 
water” voor deze problematiek voldoende impact en snelheid hebben? 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Wethouder De Jong geeft namens het college aan op de hoogte te zijn dat er bestrijdingsmiddelen in het 
drinkwater zitten. Het reinigen van het drinkwater is een kostbare methode. Het college is hiervan 
geschrokken, maar kan niet inschatten welke impact dit heeft voor de toekomst. Er is contact hierover 
geweest met de WMD en ze kunnen inzicht geven. Wethouder De Jong is bereid om het samen met andere 
aandeelhouders aan de orde stellen bij de WMD. Wat betreft de vijfde vraag is wethouder De Jong van 
mening dat hier goed mee wordt omgegaan. De projecten van “boeren voor water” richten zich op 
fosfaatbevuiling.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Nulmetingen gaswinning 
De heer Beets (Progressief Westerveld) 

Vragen 
1. Het college vindt dat er nulmetingen moeten plaatsvinden voordat er aan gaswinning begonnen 

wordt. Is het college met ons van mening dat zo’n nulmeting op verzoek van de bewoner van elk 
pand dat in het gebied ligt zou moeten worden gedaan?  

2. Is het college het met de fractie van Progressief Westerveld eens dat deze nulmetingen door een 
onafhankelijk bureau moeten worden verricht en op kosten van Vermilion?  

3. Het college heeft kenbaar gemaakt een negatief advies uit te brengen over de uitbreiding van de 
gaswinning in Wapse, onder meer in verband met de nulmetingen en een schadeprotocol. Heeft 
het college bovenstaande punten meegenomen in haar advies of wil zij dat alsnog doen?  

4. Vermilion blijft op veel punten in gebreke (voorlichting, communicatie, nulmeting, schadeprotocol, 
veiligheid). Het college brengt die mening ook al duidelijk naar voren in de verschillende 
bezwaarprocedures. Wil het college met alle haar ten dienste staande middelen de gaswinning in 
Westerveld blijven tegenwerken, inclusief een uiterst kritische opstelling bij vergunningaanvragen 
in het kader van de ruimtelijke ordening?  

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Volgens wethouder De Jong krijgen niet alle woningen een nulmeting, welke door Vermilion wordt 
uitgevoerd.  Voor het college is het schadeprotocol belangrijk. Wat betreft de communicatie kunnen er 
verbeteringen doorgevoerd worden. Wanneer er op het gebied van ruimtelijke ordening een aanvraag 
binnenkomt, wordt deze afgehandeld op de afgesproken werkwijze.   

Bekijk hier de live beelden 

 
 
 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=790649
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=1088928
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=1798731


Onderwerp: Advies Economische Zaken uitbreiding gaswinning Diever 
De heer Ballast (CDA) 

Vragen 
1. In welke hoedanigheid heeft wethouder De Jong de uitspraak gedaan dat hij tegen gaswinning is? 
2. Aansluitend: Wat is in grote lijnen het advies van de gemeente Westerveld aan het Ministerie van 

EZ over de uitbreiding en verlening winningsvergunning? 
3. Is, of wordt, er ingegaan op de wens van de gemeenteraad om een betrouwbaar meetnetwerk met 

trilling-meters aan te leggen? 
4. Krijgen wij inzicht in de verzonden schriftelijke advies? 

Toezegging 
 -- 

Aantekeningen 
Alle aanwezigen tijdens de bijeenkomst van maandag 4 maart 2019 hebben van de Provincie Drenthe 
nadere informatie ontvangen waarin de vragen 2 tot en met 4 worden beantwoord. Op de vraag in welke 
hoedanigheid wethouder De Jong de uitspraak over gaswinning heeft gedaan, wordt door hem beantwoord 
dat hij dit heeft gedaan als wethouder, namens het college. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Storting tuinafval per kilogram 
De heer Simonides (CDA) 

Vragen 
1. Waarom voert het college van B&W de heffingen niet conform het raadsbesluit uit? 
2. Hoe wenst het college het schijnbare verschil tussen verordening en praktijk op te lossen? 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Volgens wethouder De Jong is in de verordening een foutje geslopen met het gratis aanbieden van tuinafval. 
Dit wordt nu gewijzigd, waardoor het conform het raadsbesluit kan worden uitgevoerd.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Nationaal Park het Drents Friese Wold 
Mevrouw Starke (VVD) en de heer Fopma (PvdA) 

Vraag 
Mevrouw Starke vraagt het college hoe het kan dat de gemeente Westerveld het grootste groene sportpark 
van Nederland wil worden terwijl tegelijkertijd de activiteiten in het Nationaal Park het Drents Friese Wold 
moeilijker worden en naar de randen van het Nationaal Park gedrongen worden. 
 
De heer Fopma vraagt het college of zij de mening van de PvdA deelt dat SBB het goed aanpakt en de 
belangen goed afweegt. Daarnaast vraagt hij of het college de mening deelt dat er gewaakt moet worden 
dat de belangen van 60+ van buiten de regio die op campings komen en met E-bikes door de bossen rijdt en 
veel spendeert, niet ondergewaardeerd worden. 

Toezegging 
Wat betreft de vraag over dat er aandacht kan worden gegeven aan de groep buiten de regio zegt 
wethouder De Haas toe dit mee te nemen naar de portefeuillehouder en dit in te brengen bij de stuurgroep. 

Aantekeningen 
Volgens wethouder De Haas staat het beeld zoals dat door de VVD-fractie wordt geschetst haaks op het 
verhaal van zaterdag 2 maart 2019 tijdens het werkbezoek aan het Drents Friese Wold. Volgens hem geeft 
het een verkeerd beeld, want wilde natuur is wat anders dan stilte gebieden. Het beeld wordt geschetst dat 
hele gebieden worden afgesloten, terwijl er het afgelopen jaar slechts 3 evenementen van de 140 niet zijn 
doorgegaan.  

 
Wethouder De Haas deelt de mening van de PvdA dat SBB het goed aanpakt.   

Bekijk hier de live beelden 

 
 
 
 
 
 
 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=2356798
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=2692543
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=2822435


6. Voorstel Kaderbrief 2020 RUD Drenthe 

Voorgesteld besluit 
Besluitpunt 1 
Kennis nemen van de kaderbrief 2020 van de RUD Drenthe 
Besluitpunt 2 
Instemmen met, en het versturen van, bijgevoegde (concept) zienswijze 

Conclusie voorzitter 
Op verzoek van de commissie wordt het raadsvoorstel doorgeleid naar de raad. De voorliggende zienswijze 
wordt door het college gewijzigd en tijdens de raadsvergadering van 26 maart 2016 ter besluitvorming aan 
de raad voorgelegd.  

Toezegging 
Wethouder De Jong zegt toe om het begrip ‘redelijk voortvarend’ in de zienswijze van de RUD ‘smarter’ te 
formuleren. Daarnaast zegt hij toe in de zienswijze aandacht te vragen voor het belang van het blijven 
uitvoeren van preventieve controles. De gewijzigde zienswijze wordt tijdens de raadsvergadering van 26 
maart 2019 ter besluitvorming aan de raad wordt voorgelegd.  

Aantekeningen 
- De heer Fopma graag zien dat het begrip ‘redelijk voortvarend’ iets ‘smarter’ wordt omschreven.  
- De heer De la Mar vraagt aandacht voor preventieve controles.  
- Volgens wethouder De Jong kan de afstemming tussen de verschillende gemeenten verbeterd 

worden. Er zal over nagedacht moeten worden over hoe de gemeenteraden hierbij te betrekken. 
Om de organisatie volwassen te laten worden is een continue verbetering nodig, wat vervolgens 
extra geld kost. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
7. Voorstel over uitstel besluitvorming bestemmingsplan Buitengebied Westerveld 2018 

Voorgesteld besluit 
Besluitpunt 1 
De gemeenteraad besluit de beslissing omtrent het bestemmingsplan Buitengebied Westerveld 2018 
uit te stellen tot uiterlijk 1 september 2019. 

Conclusie voorzitter 
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als A stuk. 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Volgens wethouder De Jong wordt de gevoerde discussie van de afgelopen maanden geformaliseerd met 
het nemen van een besluit over het uitstel van de beslissing omtrent het bestemmingsplan Buitengebied 
Westerveld 2018. Hij blijft er van uit gaan dat de uitkomsten van de gesprekken die momenteel worden 
gevoerd, voor de zomer met de raad gedeeld worden.  

Bekijk hier de live beelden 

 
De voorzitter schorst de vergadering om 21:27 uur. Mevrouw Starke verlaat de vergadering. 
De vergadering wordt om 21:34 uur hervat. 
 
8. Ingekomen stukken en mededelingen 

Onderwerp: brief over bestemmingsplan Havelte Meerkamp (A) 
De heer Beets (Progressief Westerveld), Bruursema (Gemeentebelangen) en Fopma (PvdA) 

Vragen vanuit de commissie 
- Gezien de complicaties, vraagt de heer Beets het college of de voorgenomen mediation wel door 

kan gaan. 
- De heer Fopma wil van het college weten waar de zeventig meter op gebaseerd is. 
- De heer Bruursema vraagt het college of de brief ook van invloed is op het proces. 

Toezegging college 
-- 

Beantwoording college 
- Wethouder De Jong wil mediation blijven inzetten tot op het moment dat geconstateerd wordt dat 

het niet kan. Hij wil zich blijven inzetten dat het proces tot een goed einde komt.  
- De zeventig meter maakt onderdeel uit van de mediation.  
- Naar aanleiding van de ingekomen brief wordt volgens wethouder De Jong duidelijk waar de 

persoon staat, hij gaat uit van een goed resultaat. Het gaat niet om een geldend bestemmingsplan.  

Bekijk hier de live beelden 

 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=3605922
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=4576579
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=5865172


9.  Informatie van het college van burgemeester en wethouders 

Onderwerp: B&W besluit Subsidiebijdragen meerdaagse toeristische evenementen 2019 (B) 
Mevrouw Hornstra (VVD) 

Vragen vanuit de commissie 
Mevrouw Hornstra vraagt het college of hun bekend is hoeveel subsidieaanvragen er zijn ingediend en of er 
aanvragen zijn afgewezen. 

Toezegging college 
Wethouder De Haas zegt toe de vraag van mevrouw Hornstra schriftelijk te beantwoorden. 

Beantwoording college 
-- 

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: B&W besluit Vaststelling ontwerpbestemmingsplan Dwingeloo - Lhee 78 (C) 
De heer De la Mar (Progressief Westerveld) 

Vragen vanuit de commissie 
De heer De la Mar geeft het college mee dat hij op twee gedachten hinkt. Voor hem gaat het om een apart 
bestemmingsplan en specifieke standplaatsen. Hij stelt zichzelf de vraag of er sprake is van reguliere 
plaatsen.  Hij heeft zijn twijfels over de onderbouwing. De heer De la Mar neemt een voorschot op het 
standpunt als het straks in de raad komt en vraagt het college om begrip mocht hij tegen stemmen.   

Toezegging college 
-- 

Beantwoording college 
-- 

Bekijk hier de live beelden 

  
 

Onderwerp: B&W besluit (tijdelijke) verkeersmaatregelen Vledderweg Vledder (D) 
De heren Simonides (CDA) en Fopma (PvdA) en mevrouw Hornstra (VVD) 

Vragen vanuit de commissie 
- De heer Simonides wil van het college weten hoelang zij nodig denkt te hebben om de 

proefmaatregelen te testen. Hij vraagt het college daarnaast of er ook andere mogelijkheden zijn 
om de snelheid op de Vledderweg in Vledder te beperken, want hij vraagt zich af in hoeverre de 
straatjuwelen wel in het straatbeeld passen.  

- De heer Fopma stelt het college de volgende vragen: 

 Is het plan door een verkeerskundige beoordeeld? 

 Hoeveel verkeer maakt per etmaal gebruik van de Vledderweg in Vledder? 

 Waarom is er niet gekozen voor een geveerde drempel? 

 Heeft het college overwogen om een flitspaal te plaatsen? 

 Heeft het college rekening gehouden met de aanrijtijden van hulpdiensten? 

 Is het geen tijd voor een structurele oplossing, door bijvoorbeeld een rondweg onder 
Vledder langs aan te leggen? 

- Mevrouw Hornstra vraagt het college waarom dorpsbelang Vledder is gevraagd om draagvlak te 
creëren, terwijl door het college er nog geen onderzoek is gedaan naar draagvlak.   

Toezegging college 
Wethouder De Haas zegt toe de vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Beantwoording college 
-- 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
10. Informatie over verbonden partijen 

De informatie van het college over verbonden partijen wordt voor kennisgeving aangenomen. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 

11. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:53 uur 

Bekijk hier de live beelden. 

 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=6213949
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=6288639
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=6535188
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=6936874
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190305_1?start=6936874


 
 
Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 2 april 2019. 
 
 
 
De commissiegriffier,    De voorzitter, 
 
 
J. van Roeden – Hoekstra    R. Masselink – den Hollander 


